

## Referat fra bestyrelsesmøde i Utterslevhuse d. 2.5.23 kl. 20-21.30

Dagsorden:

1. Valg af næstformand
2. Uddelegering af opgaver
3. Fastsættelse af bestyrelsesmøderne
4. Evt. yderligere punkter på dagsordenen

### **Til stede fra bestyrelsen:**

Yohannis, Siciid, Nabil, Ole, Leif, Ingeborg, suppleant.

Afbud fra: anden suppleant, Ajaz, som kom og afleverede nøglen til fødselsdagslokalet.

Nabil blev valgt til ordstyrer, Ingeborg valgt til referent.

Ingeborg sender referatet til Yohannis, der - efter eventuelle tilføjelser - udsender det til bestyrelsen.

Herefter har man 4-5 dage til indsigelser. Ingen indsigelser betyder, at referatet er godkendt. Derefter sendes referatet til Karin, der lægger sidste hånd på referatet.

### **1. Valg af næstformand**

Sciid foreslået og enstemmigt valgt til næstformand.

### **2. Uddelegering af opgaver og poster, konstituering:**

kasserer: Leif. Yohannis og Siciid bistår gerne.

Siciid og Yohannis administrerer udlejning af festsalen ind til videre. På sigt skal udlejningen digitaliseres, hvor Karin står for det.

Yohannis står for udlejning af aktivitetshuset og fødselsdagslokalet.

Udlejning af festlokalet blev diskuteret. Yohannis undersøger, hvilke erfaringer Tingbjerg Forum har med lignende udlejning.

På sidste bestyrelsesmøde blev det vedtaget at sætte leje af festlokalet op fra 1000 kr. til 1500 kr., for at der kan være penge til større vedligeholdelsesopgaver, f.eks. nyt gulv eller nyt tag. Hanne, der hidtil har haft opgaven med udlejning, kunne sætte overskuddet 60.000 kr. ind på en konto i KAB.

Vi vedtog at afprøve digitalisering af udlejning af festlokalet som pilotprojekt i 3 mdr. Hvis ordningen ikke fungerer, må vi gå tilbage til den gamle ordning. Yohannis taler med Karin derom.

Områdets vedligeholdelsestilstand - ude og inde- var genstand for meget debat:

- Bænke er i stykker
- Trapper har huller og er nedslidte
- Loftsplader fjernet
- Manglende rengøring i trappeopgangene

Yohannis dokumenterede ovenstående med fotos, som vil blive sendt til Driften.

Leif påpegede, at skiltene over Utterslevhuse trænger til fornyelse. Yohannis foreslår et digitalt skilt. Gert Korvig vil evt. kunne finde de fornødne midler. Bestyrelsen nikkede ja til ideen, som der skal arbejdes videre med.

Ole spurgte til sommerfesten, der afholdes efter sommerferien en - ikke endnu fastlagt - dag i august. Der er budgetteret med 25.- 30.000 kr. hele bestyrelsen opfordres til at deltage. Punktet tages op på næste møde, og alle bedes tænke på nye ideer.

Said: Kunne vi barbære udgifterne i vores budget ned? Vi vil drøfte budgettet, selv om det er vedtaget.

### **3. Fastsættelse af mødetidspunkter**

Første tirsdag i hver måned kl. 20-21.30.

### **4. Eventuelt.**

Hvis der er behov for det, kunne beboerne møde et bestyrelsesmedlem 1/2 time før bestyrelsesmødet.

Punkt til næste møde.: Kommunikation, herunder beboerblad, fotograf.

Ole foreslår, at vi sælger billardbordet, hvis de unge ikke vil bruge det. Yohannis foreslår, at det kommer ned i ungdomshuset, hvilket han vil tale med Jack om. Tages op på næste møde.

Ref. Ingeborg